



### Staff Appreciation Reception 2024

We are excited to invite you to join us for the Staff Appreciation Reception 2024 on May 3, 2024 (Friday) from 6.00pm to 8.30pm at UniBistro & Bar.

This is a wonderful opportunity for us to network, connect with the University's management, and celebrate our hard work and achievements. We hope you can join us for an evening of fun and relaxation.

The event will feature a buffet-style setup with the choice of one glass of chilled orange juice or one bottle of beer. Additional beverages, such as Tsingtao beer at \$10 per bottle, will be available for purchase at the bar.

We look forward to seeing you there and celebrating our successes together.

Date: **May 3, 2024 (Friday)**  
 Time: 6.00pm – 8.30pm  
 Venue: UniBistro & Bar, Lo Ka Chung University Center

Format: Buffet with 1 bottle of beer or 1 glass of chilled orange juice

Registration: [Online Survey Software | Qualtrics Survey Solutions](https://ust.az1.qualtrics.com/jfe/form/SV_3Xg0uuEv0KzjeiY)  
[https://ust.az1.qualtrics.com/jfe/form/SV\\_3Xg0uuEv0KzjeiY](https://ust.az1.qualtrics.com/jfe/form/SV_3Xg0uuEv0KzjeiY)  
**\*Please register through the online form before 30 April 2024**

Fee: HK\$40 for SA members  
 HK\$80 for non-SA members  
 (Pay at the door; please tender exact cash)

**Please remember to bring your Staff Association membership card or Staff Card.**

- Menu
- Potato Salad with Herbs
  - Tuna Salad
  - Deep-fried Vegetable Spring Roll
  - Fried Seasonal Vegetable
  - Assorted Satay Skewers (Chicken, Beef & Pork)
  - Chinese Fried Rice
  - Spaghetti Bolognese
  - Mini Blueberry Cheesecake
  - Mini Egg Waffle
  - Fresh Fruit Platter



**Places limited, first come first serve!**

\*\*\*\*\*

### HKUST Connect for Change 2024 : Together with Big and Little Hands @TKO Hospital Recruitment of Volunteers



Join us for a heartwarming volunteer service where volunteers bring joy to the sick children at Tseung Kwan O Hospital as they fight their illnesses. Volunteers will assist in offering interactive games, storytelling, and one-on-one handicraft making to engage with the children and spread positivity with warm wishes.

#### Details

Date: **28 April 2024 (Sun)**  
 Time: 1:30-3:30pm

Venue: TKO Hospital Paediatric Ward  
Target: No. of Children to be served: 12,  
Volunteer quota: 12  
Registration: [https://ust.az1.qualtrics.com/jfe/form/SV\\_bkpeu0ZnCYcn03A](https://ust.az1.qualtrics.com/jfe/form/SV_bkpeu0ZnCYcn03A)  
**\*Please register through the online form before 24 April 2024**

For more information, please visit the following link:  
[https://staff.hkust.edu.hk/pdf/sa\\_tko\\_hospital.pdf](https://staff.hkust.edu.hk/pdf/sa_tko_hospital.pdf)

\*\*\*\*\*  
**Snapshots of the Mobile Phone Video Production Workshop**

Over 30 colleagues attended the video production workshop on 8 April 2024. We would like to extend our special thanks to Mr. Shek Kin-Shing, our former PTC Media production manager, who hosted the workshop and generously shared his knowledge with the participants. Due to its popularity, we plan to run this workshop again in the future.



\*\*\*\*\*  
**Staff Association Annual General Meeting 2024**

Staff Association Annual General Meeting is scheduled to be held in June 2024, details will be emailed to SA members in due course.

**Campus News**

**ITSC Services Satisfaction Survey – Win HoverAir Camera X1 Combo and other prizes (19 April – 6 May 2024)**

ITSC would like to invite you to participate in the IT Services Satisfaction Survey 2024. Your feedback is crucial to help improve the IT services on campus. This survey typically takes approximately 5 minutes to complete and will remain open until the end of Monday, 6 May 2024.

As a token of appreciation, a lucky draw to win a HoverAir Camera X1 self-flying camera drone will be conducted in mid-May.

For more information and enter the survey:  
[https://staff.hkust.edu.hk/pdf/itsc\\_survey2024.pdf](https://staff.hkust.edu.hk/pdf/itsc_survey2024.pdf)



## 嘉勉樂聚 2024

我們誠邀閣下參加於 2024 年 5 月 3 日星期五下午 6 點至 8 點 30 分在 UniBistro & Bar 舉辦的嘉勉樂聚 2024。這是一個機會讓我們互相交流及與大學管理層建立聯繫的機會，並慶祝我們的辛勤工作和成果。

活動將以自助餐形式進行。您可以免費選擇一杯冰涼的橙汁或一支啤酒。你亦可在酒吧額外購買其他飲品，例如青島啤酒會以每瓶\$10 發售。

我們期待在活動中見到大家! 活動詳情如下：

日期: 2024 年 5 月 3 日(星期五)  
時間: 下午 6 時至 8 時 30 分  
地點: UniBistro & Bar, 盧家聰大學中心

形式: 自助餐及一瓶啤酒/ 一杯橙汁

報名: [Online Survey Software | Qualtrics Survey Solutions](https://ust.az1.qualtrics.com/jfe/form/SV_3Xg0uuEv0KzjeiY)  
[https://ust.az1.qualtrics.com/jfe/form/SV\\_3Xg0uuEv0KzjeiY](https://ust.az1.qualtrics.com/jfe/form/SV_3Xg0uuEv0KzjeiY)

\*截止報名日期: 2024 年 4 月 30 日

收費: 會員 HK\$40  
其他科大教職員 HK\$80  
(現場收費, 只收現金, 不設找續)

請帶同你的教職員協會會員證或職員證。

- 菜單:
- 香草薯仔沙律
  - 吞拿魚沙律
  - 脆炸素春卷
  - 炒時蔬
  - 沙爹串燒拼盤 (雞肉, 牛肉及豬肉)
  - 揚州炒飯
  - 肉醬意粉
  - 迷你藍莓芝士餅
  - 迷你雞蛋仔
  - 鮮果盤



名額有限, 先到先得。

## 科大「全球服務日」- 大手伴小手, 將軍澳醫院探訪活動

### 義工招募



現招募義工探訪將軍澳醫院兒科病房，一同為將軍澳醫院患病兒童帶來歡樂。義工將探訪兒童病房，與病童玩遊戲、說故事和一起做手工等活動，為他們在病榻中增添快樂，並送上溫暖的祝福。

活動詳情如下：

日期: 2024 年 4 月 28 日 (星期日)  
時間: 下午 1 時 30 分 - 3 時 30 分  
地點: 將軍澳醫院兒科病房  
註: 服務對象為 12 位兒童,



義工人數 12 名

報名: [https://ust.az1.qualtrics.com/jfe/form/SV\\_bkpeu0ZnCYcn03A](https://ust.az1.qualtrics.com/jfe/form/SV_bkpeu0ZnCYcn03A)

\*截止報名日期: 2024 年 4 月 24 日

了解更多, 請查看:

[https://staff.hkust.edu.hk/pdf/sa\\_tko\\_hospital.pdf](https://staff.hkust.edu.hk/pdf/sa_tko_hospital.pdf)

\*\*\*\*\*

### 免費製作視頻工作坊花絮

用手機製作視頻 工作坊已在 4 月 8 日圓滿地舉辦。特別銘謝石建城先生(香港科技大學前出版技術中心 媒體製作經理)擔任主講, 與參加者分享他的專業知識。由於報名反應熱烈, 本會決定繼續舉辦這個系列的工作坊。



\*\*\*\*\*

### 教職員協會周年會員大會 2024

教職員協會周年會員大會訂於 6 月舉行, 會員請留意稍後通告。

## 校園消息

### 資訊科技服務滿意度問卷調查 - 贏取 HoverAir X1超輕自拍飛行相機及其他禮物

(2024 年 4 月 19 日至 5 月 6 日)

資訊科技服務中心誠摯邀請您參加 2024 資訊科技服務滿意度問卷調查, 本調查將作為檢討及改進用途。感謝您的意見, 為答謝您的協助, 本問卷將提供豐富禮物。截止日期為 5 月 6 日。5 月中舉行抽獎。幸勿錯過!

了解更多及填寫問卷:

[https://staff.hkust.edu.hk/pdf/itsc\\_survey2024.pdf](https://staff.hkust.edu.hk/pdf/itsc_survey2024.pdf)



Website 網站: <https://staff.ust.hk/index.html>

Inquiry 查詢電郵: [staff@ust.hk](mailto:staff@ust.hk)